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Rijeka, 23. 05. 2024. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO POTOK 

 
13. sjednica VMO Potok održana je 23.05.2024. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Goran Mačukat, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava i donošenje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2025. godinu. 

2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava o realizaciji programa „Pozdrav ljetu“. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
Vijećnici su raspravljali o prijedlozima komunalnih prioriteta građana i vijeća za 2025. godinu, te 
jednoglasno donijeli sljedeći 
 
      Zaključak: 
 

 Prioriteti održavanja komunalne infrastrukture za 2025. godinu su: 
 
1. Nastavak uređenja zelene površine uz stepenice koje spajaju ulice Potok, 1. maja 

i Frana Kresnika 
2. Postava guste mreže na ogradu dječjeg igrališta na križanju ulica 1. maja i Frana 

Kresnika prema strmoj provaliji.  
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3. Zamjena dotrajalog drvenog vlakića novim na dječjem igralištu na križanju ulica 
1. maja i Frana Kresnika  

4. Postava stola za stolni tenis na dječje igralište u ulici Josipa Završnika  
5. Postava rasvjetnih tijela na nižu poziciju na postojeće stupove javne rasvjete u 

ulici Nikole Tesle 

 

AD 2 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za upravljanje imovinom - poslana je 
dokumentacija o vlasništvu zelene površine u ulici Potok između k. br. 1 i 5 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da će 
se u Parku dr. V. Frančiškovića do kraja lipnja metalni vrtuljak zamijeniti novom 
spravom i građevinski urediti. Također će se ofarbati klackalica i 5 klupa. 

 Vijeće je suglasno s prijedlogom da se derutni drveni vlakić na dječjem igralištu 
između ulica 1. maja i Kresnikove ukloni, te zamijeni novim iz sredstava komunalnih 
prioriteta MO Potok.    
 

 Vijeće je raspravljalo o korespodenciji stanara Cambierieve 4 s Odjelom za 
komunalni sustav i Rijeka Plusom u vezi ukidanja dostavnog mjesta iscrtanog na 
privatnoj čestici u njihovom  vlasništvu i namjeri postave demontažnog stupića na 
ulazu u zgradu kako bi se spriječilo blokiranje jedinog ulaza u zgrade k. br. 2 i 4. 
Ovlaštenom predstavniku zgrade Cambierieva 4 poslat će se molba za kontakt, kao i 
podatke o ovlaštenom predstavniku susjedne zgrade k. br. 2 s ciljem dogovora oko 
ove zajedničke tematike.   

 

AD 3 
 
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa Pozdrav ljetu i donijelo sljedeći 
 
     Zaključak:  
 

 Zbog nemogućnosti odvijanja programa u derutnom prostoru MO Potok koji nije 
saniran, program će se održati u rujnu u Art kvartu Benčić u dogovoru s Dječjom 
kućom i izvođačima 

 Aktivnosti će se planirati na sljedećim sjednicama. 
 
AD 4 
    Zaključak: 
 

 Članica Vijeća Orijana  Viljevac Šarić će dostaviti zahtjev s fotografijom vezan za 
neusklađenost rada semafora na raskršću ulici N. Tesle i V. C. Emina 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 

 


